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Bucsa Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

Bucsa, Kossuth tér 6. Tel: 66/585-520. 

282-8/2023. iktatószám 

 

8.sz. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. április 20-án 

(csütörtökön) este 17,00 órakor megtartott nyilvános üléséről, mely  

 

közmeghallgatás 

 

Az ülés helye: Bucsa, Kóti Árpád Faluház és Könyvtár (Bucsa, Kossuth u. 37.) 
 

Jelen vannak:Kláricz János polgármester, Harmati Gyula alpolgármester, Faluházi Sándor,  

Márki Tiborné képviselők. 

 

Távol maradt:Fenyődi Attila, Földesi Györgyné, Juhász Sándor képviselők 

 

Meghívott: Dr. Nagy Éva jegyző 
 

Kláricz János polgármester: Köszöntötte a megjelent képviselőket és Dr. Nagy Éva jegyzőt és 

a Lakosság részéről megjelenteket. 
 

Megállapította, hogy az ülés határozatképes, Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-

testülete részéről 7 főből4 fő képviselő jelen van, hiányzik 3 fő képviselő. 

Lakosok részéről megjelent: kb30 fő 

 

Kláricz János polgármester: Előterjesztette a napirendi pontokat, amelyek a következők: 

1. Beszámoló a 2023. évi folyamatban lévő pályázatokról, tervezett beruházásokról 

2. Képviselő testület tagjainak éves beszámolója az általuk végzett képviselő testületi 

munkáról 

3. Lakossági közérdekű észrevételek, javaslatok  

 

Kláricz János polgármester: Megkérdezte van-e valakinek a napirendi pontokkal 

kapcsolatosan kérdése, észrevétele? 
 

Mivel kérdés és észrevétel nem volt, kérte a képviselőket, hogy a napirendi pontokat fogadják 

el, kérte, hogy kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni. 
 

Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenlévő 4 tagja 4 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta.  
 

1. napirendi pont:Beszámoló a 2023. évi folyamatban lévő pályázatokról, tervezett 

beruházásokról 

 

Kláricz János polgármester: Köszöntötte a megjelenteket, a képviselő-testület tagjait, és a 

jegyző asszonyt a mai közmeghallgatáson.  
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Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a közmeghallgatásról jegyzőkönyvet készül, amely a 

testületi jegyzőkönyvekhez hasonlóan publikálásra kerül Bucsa Község Önkormányzata 

honlapján. 

 

 A mai közmeghallgatásra öt témakörben szeretne tájékoztatást tartani, valamint kéri a 

megjelenteket is, hogy észrevételeiket, javaslataikat tegyék meg. 

A legutolsó közmeghallgatás több mint két éve volt, sajnos a koronavírus járvány is közbe 

jött, ami a közösségen belül is romboló hatással volt. 

 

Az első téma, amiről beszélni szeretne, és amit a médiában is hallhattak már a fúrt kutak 

engedélyezési eljárásával kapcsolatos, amelyek a településen jelentős számban vannak. Sajnos 

ezekből a kutakból csak nagyon kevés van engedélyeztetve, pedig ezeknek a kutaknak a 

regisztrációja nagyon fontos téma. Jegyző asszony készült ezzel kapcsolatban 

munkaanyaggal, hogy miként kell eljárniuk. A kutak bejelentésének határideje 2023. 

december 31. Szeretné kérni jegyző asszonyt, hogy a kigyűjtött információkat ossza meg a 

jelenlévőkkel. 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Tisztelettel köszönti az érdeklődőket. A kutakkal kapcsolatos 

szabályozási rendszer elég szövevényes. Megpróbálja úgy megosztani az információkat a 

szabályozási rendszerről, hogy mindenki számára közérthető legyen. 

Jelen pillanatban az ásott kutak engedélyezése az, ami teljesen díjmentes. A jegyző és a 

katasztrófa védelem előtti hatósági, engedélyezési eljárás ingyenes, viszont a fúrt kutak 

esetében szükség van egy olyan terv dokumentáció beszerzésére, ami viszont költséges.  

A költségének utána jártak, ami kutanként 50.000 Ft-tól kezdődik. Nyilvánvaló, hogy ezek 

olyan költségek, amelyeket egy kisebb háztartás nem feltétlenül tud bevállalni. Ebből az 

okból kifolyólag azért nem mennek ezek a bejelentések megfelelő ütemben, mert a lakosság 

felé költségeket generál.  A Kormány felé javaslat van arra, hogy milyen módon lehetne a 

regisztrációt a lakosság számára ingyenessé tenni, de erről még döntés nem született. Maga a 

tervdokumentáció elkészítése szakmai hátteret igényel, vizsgálni kell a víz minőségét, hiszen 

csak így tudnak felelősség teljesen engedélyt kiadni. 

Az ásott kutakhoz nem szükséges a tervdokumentáció, ezért kéri, hogy azok bejelentését 

tegyék meg a lakosok. A formanyomtatvány az Önkormányzatnál elérhető, az engedélyt 60 

napos ügyintézési idővel ki tudják adni. 

Az ásott kutak tekintetében is vannak feltételek. Az alapvető feltétel az, hogy háztartási 

fenntartásúnak kell lennie a kútnak. Ha ez nem valósul meg, akkor nem a jegyző, hanem a 

katasztrófavédelem felé kell a kérelmet benyújtani. A településen 34,1 méter mélységig adhat 

ki a jegyző engedélyt. Ettől függetlenül nem kell félni az eljárástól, hiszen a 

katasztrófavédelem is ugyanolyan szabályok szerint jár el az engedélyek kiadása tekintetében. 

Mivel a fúrt kutak esetében a költségviselést még nem látják át tisztán, ezért kéri, hogy 

várjanak a bejelentéssel még pár hónapot. Véleménye szerint szeptember környékén már 

tisztábban látják majd a költségviselést is. 

Készítettek egy táblázatot is, ami az önkormányzatnál elérhető. A táblázat tartalmazza az utca 

és házszámot, valamint, hogy hány darab kút van az ingatlanon. Megköszönik, ha a lakosok 

kitöltik, ezzel is segítik a munkájukat, hogy fel tudják mérni a településen lévő fúrt és ásott 

kutak számát. 

A fúrt kutak esetében érdemes lenne település szinten mérnököt keresni, aki elkészíti a terv 

dokumentációt, mivel elképzelhető, hogy így tudnak árkedvezményt adni. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 

 

Lakossági hozzászólás: Van egy ásott kút az ingatlanán, nincs benne víz és nem is használják. 
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Kláricz János polgármester: Úgy gondolja, hogy ebben az esetben érdemes lenne 

megszűntetni a kutat. Mivel nem nyilvántartásba vett kútról beszélnek, így földdel is fel lehet 

tölteni. 

A kutakról való információgyűjtést nem hivatalosan teszik, tehát nem arról van szó, hogy a 

későbbiekben erről számot kérjenek, hanem azért, hogyha beindulnak a bejelentések lehessen 

költséghatékony megoldást találni a lakosság számára. 

 

Lakossági hozzászólás: Tudomása szerint a földművelési miniszter ezt a rendeletet az 50 

méternél mélyebb kutakra akarja kiterjeszteni, de még egyenlőre, ezzel sem foglalkoznak. 

 

Kláricz János polgármester: A jelenlegi szabályozást figyelembe véve, az a hatályos amit 

jegyző asszony is elmondott, azaz 2023. december 30. napjáig szankciók nélkül fennmaradási 

engedélyt kell kérni a település jegyzőjétől vagy a katasztrófavédelemtől a fúrt és az ásott 

kutakra. 

 

A következő téma amiről szeretne beszélni, a zöldhulladék szállításával kapcsolatos. A tavalyi 

évben ezzel voltak problémák. A lakosok kaptak a DAREH Bázis Zrt.-től szóró lapot, 

amelyen részletezték, hogy a zöldhulladék elszállítása milyen feltételekkel történik. Tavaly 

elég sűrűn tapasztalták, hogy a szállítási napokon elég sok zöldhulladékot nem vittek el. 

Bizonyítékuk is volt arra, hogy több esetben nem a lakos hibázott, hanem a szállító nem tett 

eleget a kötelességének. Ezzel kapcsolatban hivatalos úton éltek jelzéssel a DAREH Bázis 

Zrt. felé. Megoldási javaslatot is küldtek be, de felhívták a figyelmet arra, hogy 

ingatlanonként a szállítási napokon 240 liternél több zöldhulladék nem helyezhető ki. Ezért 

kéri a lakosokat, hogy ennek a feltételnek mindenki próbáljon megfelelni, mivel vélhetően 

ugyanez a hozzáállása lesz a szolgáltatónak az idei évben is. 

Az Önkormányzat bejelentette a szolgáltató felé zöldhulladék szállító edényre az igényt, nagy 

valószínűséggel fejlesztési pályázat útján tudja a szolgáltató ezt majd megvalósítani. 

 

Faluházi Sándor képviselő:Úgy gondolja, hogy a szolgáltató részéről ez egy abszolút 

rugalmatlanság, hogy a zöldhulladék elszállítását 240 literben határozza meg. Ha az elszállító 

benéz egy utcába, ahol például van húsz ház, de csak öt ingatlannál van kitéve zöldhulladék, 

átlaggal számolva ez kevesebb lesz 240 liter/ ingatlanonként. Átlagban kellene elszállítani 

minden háztól 240 liter zöldhulladékot, viszont nem minden háznál szokott kirakva lenni 

zöldhulladék. Véleménye szerint az elszállításban résztvevő dolgozókon is múlik a 

zöldhulladék elszállítása. 

 

Kláricz János polgármester: Ugyanezeket az észrevételeket írták le a szolgáltató felé, ők 

viszont ragaszkodnak ahhoz, hogy egy ingatlan elé 240 liter zöldhulladék legyen kihelyezve. 

Ettől függetlenül, ha valaki elől nem viszik el a zöldhulladékot kéri a lakosokat, hogy éljenek 

jelzéssel az Önkormányzat felé. 

 

Lakossági hozzászólás: Egyetért Faluházi Sándor képviselő úrral. A kommunális szemét is ki 

van rakva minden háztartás elé, ha tele van a kuka ha nincs. Nem érti, hogy miért nem lehet 

kisebb 50 literes kukát igényelni a kis háztartásoknak, valamint ilyen esetben a szemét díjat is 

ehhez arányosítani. Véleménye szerint felesleges kitenni a zöldhulladékot, el lehet a kertben 

is ásni. 
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Kláricz János polgármester: Teljesen megérti a hozzászólást, nagyon sokan így is 

cselekednek. Sokan viszont nem tudják megoldani a zöldhulladék tárolását, ezért is teszik ki 

az ingatlan elé. 

A kukák űrtartalma országosan eltér, viszont a jövőben tervezik ezt egységesíteni. Annak, 

hogy a szolgáltatás működjön, díjat kell fizetni. Az nem elfogadható, hogy egy háztartásban 

ne keletkezzen hulladék. 

 

Lakossági hozzászólás: Az megoldható, hogy lehessen kisebb űrtartalmú szemetest igényelni? 

 

Kláricz János polgármester: Erről a DAREH Bázis Zrt.-t kell megkérdezni, mivel a 

szolgáltatást ők végzik. Véleménye szerint nem megoldható, mivel település szinten vannak 

egységesítve a hulladékgyűjtő edények. Szüneteltetésre viszont van lehetőség.  

A 240 literes gyűjtő edény itt a településen a sárga kuka, amelyben a szelektív hulladékot 

lehet gyűjteni. Javasolta a szolgáltatónak, hogy ezt gyűjtőedényt lehessen zöldhulladék 

gyűjtésére is használni, ettől a javaslattól viszont a szolgáltató elzárkózott, mivel pályázati 

úton szerezték ezeket be és más célra nem használható. 

 

Mindenhol hallhatják, hogy vármegyei szinteken megváltoztatják az orvosi ügyelet 

rendszerét. Békés vármegyében 2023. május 1-től következik be ezzel kapcsolatban a 

változás, viszont ez Bucsát nem érinti. Erről tájékoztatást fognak küldeni a lakosoknak, de 

már most szeretné tudatosítani. A település ügyelet rendszere Jász-Nagykun-Szolnok 

vármegyéhez tartozik, tehát amíg ez a vármegye nem dönt úgy, hogy átáll erre az új 

rendszerre, addig minden marad a régi, megszokott módon. Várhatóan őszig nem is várnak 

változást. 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Szeptember után is igyekeznek elérni, hogy továbbra is Karcag lássa el 

az ügyeletet. 

 

Kláricz János polgármester: Már csak a település földrajzi adottsága miatt is az átállás után 

véleménye szerint továbbra is Karcag fogja ellátni az ügyeleti feladatokat. 

 

Lakossági hozzászólás: A falu idősebb lakói biztosan emlékeznek, hogy, az 1950-es években 

Bucsát át akarták csatolni Jász-Nagykun-Szolnok vármegyéhez. 

 

Kláricz János polgármester: A jogszabály mind a mai napig lehetőséget ad erre azoknak a 

településeknek, ahol a földrajzi adottság ezt indokolja. Ezt helyi népszavazás útján lehet 

kezdeményezni. Személyes véleménye szerint viszont a település történelmi hátterét nézve 

sárréti embernek tartja magát, nem jászkunságinak. 

Megyei viszonylatban nem gondolja, hogy Bucsa településük mostoha körülmények között 

lenne. Amikor nyolc éve központosították a kórházakat, kilométer viszonylatban Bucsa 

messze esett Gyulától és Békéscsabától, ezért kizárólag Karcag város tudja ellátni az 

egészségügyi szolgáltatásokat. 

 

A József Attila utca végén van már egy nagyon régóta bontási törmelék depóra szánt terület. 

Egy jelenlegi megállapodás szerint az ott található törmelék feldolgozása július közepére meg 

fog történni, ami azt jelenti, hogy haszonanyaggá lesz átalakítva. Jelentős haszonanyag fog 

meg maradni, települési, önkormányzati felhasználásra. Ezzel kapcsolatban vannak már 

ötleteik a felhasználásra, amit testületi ülésen fognak átbeszélni. A figyelmet arra szeretné 

felhívni, hogy a törmelék felszámolása után a területet körbe fogják keríteni és ezek után a 

törmelék lehelyezési módja változni fog a jelenlegihez képest. Szigorítani fognak, mivel a 
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közel múltban sok negatív tapasztalatuk volt, mint például előzetes bejelentés nélkül lett 

kihelyezve nem a feltételeknek előírt építési hulladék. Természetesen ezzel kapcsolatban is 

fognak írásos tájékoztatást adni a lakosoknak. 

 

Jelenleg két pályázati projekt ért olyan fázisba, hogy a nyertes elbírálást követően maga a 

fejlesztés is el tud kezdődni az idei évben. Az egyik ilyen pályázat a Kossuth utca és a Lehel 

utca sarkán lévő önkormányzati telken egy négy rendelőből álló orvosi rendelő intézet 

építése. Az új intézményben a két házi orvosi körzet, a fogorvosi rendelő, valamint a védőnői 

szolgálat kapna helyet. 

 

A másik beruházás a belterületi csatornarendszer korszerűsítése. Ennek a pályázatnak a 

következő ütemét fogják elkezdeni az idei évben. A Széchenyi utca Kossuth utcai sarkától 

egészen a Sport pálya közötti szakaszt érinti. Ennek köszönhetően a csapadékvíz már nem 

egy, hanem két irányba tud majd távozni: a Széchenyi utcába és a Sport pályán. A névtelen 

utca a második legnagyobb vízelvezető rendszer, ott a Zrínyi utca és a Sport pálya közötti 

szakasz kerül korszerűsítésre. A településen a csapadékvíz hálózat korszerűsítésének hat 

üteme van, most a második ütem kerül megvalósításra. Az elmúlt 10 évben a lakosokkal 

közösen is sokat tettek a csatorna hálózatért, hiszen közel 600 darab áteresz került ki a 

lakosokhoz. 

 

Lakossági hozzászólás: A Kossuth utcán az ingatlana előtt lévő csatorna áteresz szét van 

törve. Többször jelezte már, ráadásul az iskolások és óvodások is ott járnak el. Baleset 

veszélyes. 

Közterületi szemeteseket mindenhol kicserélték az elmúlt időszakban, kivéve előtte nem. A 

szemetes rossz állapotú, már nem alkalmas hulladék tárolására. 

 

Kláricz János polgármester: Mindenképpen megnézik, nem szándékosan lett kihagyva. 

Ráadásul elég forgalmas, központi helyen is van a szemetes. Az átereszt is meg fogják 

vizsgálni. Az idei évben jelentős mennyiségű járdaszakasz felújítása van terve véve. Már két 

éve szeretnének ezzel kapcsolatban haladni, de sajnos a közfoglalkoztatottak között, akik a 

kivitelezést hajtják végre, nincs szakember.  

 

Lakossági hozzászólás: Szeretne érdeklődni, hogy az ivóvíz hálózat korszerűsítésére van –e 

pályázati lehetőség? A vízvezetékek több,mint 50 évesek, eternit csövek amik köztudottan 

káros az egészségre. 

A belterületi utak nagyon rossz állapotban vannak, fel kellene mérni az állapotukat. 

 

Kláricz János polgármester: Tájékoztatni szeretné a lakosságot, hogy az ivóvíz- hálózat nem 

az önkormányzati tulajdon, hanem állami, ezért azt tudja mondani, amit a médiából is 

hallhatnak: tervek szerint országosan az ivóvíz hálózat korszerűsítésére próbálják a forrást 

előkeríteni. Az ivóvíz hálózatok felújítása égető probléma. Az eternit csővel kapcsolatosan el 

szeretné mondani, hogy nem teljesen abból van kiépítve a hálózat, az egészségre gyakorolt 

hatásával kapcsolatban bízniuk kell a szakemberek véleményében. 

 

Az utakkal kapcsolatban el szeretné mondani, hogy egy kisebb kátyúzást tudtak megcsinálni a 

tél végével és majd mostanában tudnak ezzel tovább haladni. Az egyik ok, amiért ilyen lassan 

haladnak az, hogy nincs jelenleg gépkezelőjük, a másik a közfoglalkoztatás visszaesése. 

Mindenesetre ütemezetten a jövő héttől tudják elkezdeni az utak karbantartását. Sajnos a 

makadám utak folyamatos karbantartást igényelnének. Az önkormányzat éves szinten 200-

300 m3 zúzott követ tud anyagilag finanszírozni a kátyúzáshoz. Bíznak abban, hogy az a 
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haszonanyagú beton törmelékkel, ami az építési hulladék után marad stabilabb szerkezetű út 

javítást tudnak eszközölni. A végső cél az lenne, hogy ezeket a makadám utakat két soros 

aszfaltozással le tudják fedni. Ez pályázat útján tudnák finanszírozni, jó maga évente két 

pályázatot is ír ezzel kapcsolatban. Az elmúlt hat év tapasztalata az, hogy a benyújtott 12 

pályázatból kettőt tudtak megnyerni. Természetesen nem adják fel, amint kiírásra kerül újból 

az aszfaltozásra a pályázat ismételten be fogják nyújtani. 

 

Lakossági hozzászólás: Az is probléma, hogy az utakon és még a járdákon is néhányan 

őrültek módjára közlekednek. 

 

Lakossági hozzászólás: Az is jó lenne, hogy a kátyúzás után valaki le is ellenőrizné, hogy 

hogyan van megcsinálva.  

 

Kláricz János polgármester: Szeretne ötleteket adni. Például a József Attila utcában úgy 

szokták, hogy depózva kérik a zúzott követ, ezt követően pedig kézi erővel töltik fel a 

kátyúkat. A hangsúly a tömörítésen lenne, de mivel a gépjármű forgalom megnőtt ezt nehéz 

megfelelően kivitelezni. Ahogy már említette a makadám utak folyamatos karbantartást 

igényelnének. 

 

Lakossági hozzászólás: Arról érdeklődne, hogy van-e lehetősége az önkormányzatnak a 

temetőbe urna falat építeni? Véleménye szerint igény lenne rá. 

 

Kláricz János polgármester: A Képviselő-testületnek ez már régen felvetett szándéka, hogy 

ezt megvalósítsák. Eddig azért nem vizsgálták meg a kivitelezést saját költségvetésből, mert 

volt kiírva rá pályázati lehetőség, ami nem csak az urnafalat tartalmazná, hanem magát a 

ravatalozót is fel tudták volna újítani. A tavalyi évben ezt a pályázatukat elutasították, az idei 

évet viszont szeretné még ezzel megvárni, bár még nincs kiírva ilyen pályázat. 

 

Faluházi Sándor Attila képviselő: Szeretné a lakosság figyelmét felhívni és szeretné kérni, 

hogy vigyék tovább a szót arról, hogy a csatornákat rendeltetésszerűen használják a lakosok. 

A helyzet ezzel kapcsolatban egyre rosszabb, mert elég sok olyan szennyeződés kerül a 

vezetékbe ami nem odavaló, ráadásul olyan mértékű amelyet nem tolerálnak már az átemelő 

szivattyúk. Havi szinten több mint harminc szivattyú kiemelésük van a telepen, azaz napi több 

mint egy alkalom. A legjellemzőbb szennyeződést a nedves törlőkendők okozzák. Ezt nem a 

wc-be kellene, hanem a kukába kidobni. Ezeket a törlőkendőket nem tudják a szivattyúk 

feldolgozni, mert egy erős, nyúlékony anyag. Ezzel kapcsolatban  már polgármester úrral is 

egyeztetett, az önkormányzat már erre próbálta felhívni a lakosság figyelmét. 

 

Kláricz János polgármester: Csatlakozik képviselő úr kéréséhez. Az önkormányzat ezzel 

kapcsolatban már küldött ki írásos szóró anyagot a lakosság részére. 

 

Lakossági hozzászólás: Lehetne-e a bisztró környékén a közterületre padokat kihelyezni? A 

régi hirdető táblákat le kellene festeni, mert ha tönkre mennek újat beszerezni sokkal 

költségesebb. A bisztró előtti buszmegálló is felújításra szorulna. 

 

Kláricz János polgármester: Amióta a falu központjában lévő bolt bezárt a bisztró melletti 

kisbolt forgalma megnövekedett. A felvetés jogos, meg fogják beszélni, hogy milyen 

ülőalkalmatosságokat készítsenek arra a területre, illetve a hirdető táblák karbantartására s fel 

fogja hívni a figyelmet. A buszmegállók felújításáról a képviselő társaival már beszéltek, 

figyelik a lehetőségeket. Folyamatosan vannak olyan pályázati projektek, amik a 
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buszmegállók mellet más beruházásokkal karöltve fel lehetne újítani. Az önkormányzat 

részéről egy olyan terv van előkészítve, amely például új busz öböl kialakítását is jelentené, új 

buszmegállóval. Ez kimondottan a Bekefalvi részen, a legelső buszmegállónál terveznének 

egy hivatalos buszmegállót létre hozni, ugyanígy a régi cukrászda előtt is. Ezekről a tervekről 

nem mondanak le, csak a beruházási mértéke hatalmas. Addig is kisebb javításokat el tudnak 

végezni. 

 

Lakossági hozzászólás: Egy észrevétele van. Ha a megye határt elhagyjuk egy viszonylag 

tiszta, rendezett csatornát láthatnak, viszont a „sárréti csatorna-rendszer”-nek nevezett dögvíz, 

millió számra termeli a szúnyogokat. 

 

Kláricz János polgármester: Valamikor a sárréti csatorna egy sokkal szebb napokat megélt, 

mondhatni élővíz- szerű funkciót töltött be. Az elmúlt 15-20 évben ennek a csatornának 

konkrétan a vízellátása megszűnt. Minden év augusztusában van felülvizsgálva az a terv, 

amiben a sárréti csatorna konkrétan szerepel, amelyben a csatorna kotrása, iszap-mentesítése 

szerepel. 6-7 éve volt egy kisebb tisztítás, amivel véleménye szerint egy nagy szakmai hibát 

követett el az akkori vízügy, hiszen magas vízállás mellett végezték a kotrást. A helyre 

hozatalára van remény, hiszen folyamatosan a felújítandó csatornák között van. Részben, mert 

már nagyon régen volt a rendbetétele, részben pedig azért, mert egyre nagyobb az igény a 

csatornából való öntözésre. 

 

Lakossági hozzászólás: Olyan kérdése lenne, hogy az Alkotmány utca sarkán, ahol a 

víztisztító konténer volt, nem-e lehetne a helyét egy kis tereprendezéssel megoldani? Esetleg, 

ha az orvosi rendelőnél sok autó áll, akkor oda is tudnának parkolni. A másik észrevétele, 

hogy az árokba belelóg egy földkábel. Ez nem probléma? 

 

Kláricz János polgármester: Azt a kábelt meg fogják szűntetni, ugyebár az a kábel a konténer 

része volt. Életveszélyt nem jelent, mivel nincs benne áram. Az előző javaslatot pedig 

maximálisan támogatja. Ez már többször felvetődött, sajnos a rendbetétel az alapanyagok 

hiánya miatt csúszott. A kátyúzással egyetembe, arról a területről is gondoskodni fognak. 

Konkrétan, az orvosi szolgáltatás miatt vannak olyan igények, amikor az terület jól jön az 

autók parkolására. 

 

Megkérdezte van-e még kérdés, hozzászólás? 

 

Mivel több kérdés és hozzászólás nem volt, a közmeghallgatást18,30 órakor bezárta. 

 

 

 

kmf. 

 

 

 

                         Kláricz János             Dr. Nagy Éva 
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